
SCHRIFTELIJKE VRAGEN, ex artikel 42 Reglement van Orde 

 
 

Gericht aan GS / lid GS 
 
 

Gedeputeerde Avine Fokkens 

Inleidende toelichting 
 

We lezen in de Leeuwarder courant van 
woensdag 6-4-2022 dat Friese treinreizigers 
na een misser van ProRail maar moet 
hopen dat hij de overstap in Zwolle haalt. 
We hebben daarom de volgende vragen; 

Vraag / vragen 
 
 

1. Wat heeft de Gedeputeerde gedaan 
om tot een snelle oplossing te 
komen nadat Pro Rail heeft 
medegedeeld dat Pro Rail zich heeft 
misrekent bij de toezegging om het 
spoor te verbeteren? 

2. Neemt de Gedeputeerde er 
genoegen mee dat ProRail pas wil 
kijken “wat we er nog aan kunnen 
doen” als het aantal reizigers dat de 
aansluiting mist, tegenvalt?  
Zo nee; 

3. Welke maatregelen onderneemt de 
Gedeputeerde richting Pro Rail om 
te zorgen dat de reiziger per direct 
wel een goede aansluiting heeft op 
Zwolle? 

4. Welke stappen gaat de 
Gedeputeerde richting de minister 
nemen om aandacht te vragen voor 
deze onacceptabele situatie voor de 
Friese reiziger. 

5. Is het college bereidt om na te 
denken over het langer gesloten 
houden van de HRMK brug (van 6 
naar 7 minuten) voor de binnenvaart 
en recreatievaart in de ochtend- en 
middagspits? 

6. Kan de Gedeputeerde ons 
informeren over de stand van zaken 
met betrekking tot de lobby voor een 
spooraquaduct bij het van 
Harinxmakanaal? 

  
 

 
 

Indiener(s) ChristenUnie, Matthijs de Vries 
 

 
 

Datum 6-4-2022 

 



Friese treinreiziger moet na misser ProRail de komende 2,5 jaar maar hopen dat hij overstap 
in Zwolle haalt - Leeuwarder Courant (lc.nl) 
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